

EMAAR

13th December 2024

13 ديسمبر 2024

Mr. Hamed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai

السيد/ حامد علي الموقر
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي

Subject: Results of the Board of Directors Meeting of Emaar Properties PJSC (the "Company")

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة إعمار العقارية ش.م.ع. ("الشركة")

Dear Sir,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Please be advised that the Company's Board of Directors held a meeting on Friday, 13th December 2024 at 3:00pm at the Company's head office in Dubai Hills Estate Business Park, and the following resolutions have been approved:

يرجى أخذ العلم بأن مجلس إدارة الشركة عقد اجتماعاً يوم الجمعة الموافق 13 ديسمبر 2024 في تمام الساعة 3:00 عصراً بالمقر الرئيسي للشركة في مجمع دبي هيلز استيت للأعمال وقد وافق المجلس على القرارات التالية:

1. The Company has established a long-term dividend policy for the shareholders based on the cash flows generated by the Company; and based on the Company's current projected operating cash flows, the Company intends to declare dividends at 100% of the share capital for 2024 and following few years.
2. Approval of the Company's budget for 2025.
3. Approval of the proposal for the appointment of the Company's external auditors for the year 2025 and the recommendation for onward approval by the Company's shareholders in the next Annual General Meeting.

1. اعتمدت الشركة سياسة طويلة الأجل لتوزيع الأرباح على المساهمين أخذاً في الاعتبار التدفقات النقدية التي توفرها الشركة، وبناء على التوقعات الحالية للتدفقات النقدية التشغيلية، تعتزم الشركة توزيع أرباح بنسبة 100% من رأس مال الشركة عن العام 2024 والأعوام القليلة التالية.
2. الموافقة على موازنة الشركة للعام 2025.
3. الموافقة على مقترح تعيين مدقق الحسابات الخارجي للشركة للعام 2025 والتوصية بالموافقة عليه من قبل مساهمي الشركة في الاجتماع السنوي المقبل للجمعية العمومية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Adnan Alameeri / عدنان الأميري
أمين سر الشركة / Company Secretary

